
Protokół nr XXXIII/2020  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 23 października 2020  

 

Obrady rozpoczęto 23 października 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:48 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXXIII Sesji zdalnej Rady 

Miejskiej powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika 

urzędu oraz wszystkich oglądających transmisje. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny Bogdan, która wyraziła 

zgodę.   

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Radecki  

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej 

uzasadnieniem. 

Zaznaczył również, że na komisjach były poruszane wszystkie podania, na, których podstawie 

została zmieniona uchwała budżetowa na 2020 rok. Następnie odczytał pytanie od radnego 

pana Bogdana Sawickiego: „ Proszę o wyjaśnienie, czym kierowali się Radni z komisji skarg 

i wniosków odmawiając finansowania nauczania indywidualnego prawnie należącego się 

uczniom posiadającym orzeczenie z poradni psychologiczno-pedagogicznej Z tego, co wiem 

jest kilku takich uczniów w gminie” Pan Bogdan jeszcze pisze, że nie są to zajęcia 

indywidualne zajęcia rewalidacyjne. Szanowny panie Bogdanie na komisji budżetowej, która 

miała miejsce 15 października Komisja Budżetowa przeznaczyła na zajęcia rewalidacyjne i na 

zajęcia nauczania indywidualnego środki finansowe, które zostały uzupełnione w budżecie 

Oświaty. Właśnie poprzez uchwałę zmiany uchwały budżetowej, na którą obecnie 

procedujemy. Jak najbardziej takie zajęcia będą się odbywały. Natomiast ostatnia komisja 

skarg i wniosku, z która się odbyła Panie Bogdanie ona rozpatrywała skargę w trybie skargi 

nie skargę w trybie podania czy wniosku. W związku z tym, że na komisji budżetowej 15 

października środki zostały na ten cel uzupełnione, Komisja odrzuciła skargę. 



 Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w 

Brzostowcu Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Dwujęzycznymi w 

Mogielnicy z klasami I-III  

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Brzostowcu 

Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Dwujęzycznymi w Mogielnicy z klasami 

I-III .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

6. Sprawy różne. Interpelacje radnych. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski przedstawiając informację na temat 

nieprawidłowości dotyczących oświadczeń majątkowych radnych złożonych do urzędu 

skarbowego. 

Głos zabrał pan Burmistrz przedstawiając informację na temat nieprawidłowości dotyczących 

oświadczeń majątkowych kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających 

decyzję z upoważnienia burmistrza. 

Głos zabrał ponownie Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Michalski chcąc uzupełnić 

informacje w zakresie zmiany uchwały budżetowej, w sprawie nauczania indywidualnego i 

zajęć rewalidacyjnych. Na komisji skarg wniosków i petycji była poruszana Skarga i wcale 

się nie dziwię panu Burmistrzowi, że podczas na jedno z podań dyrektor, która zwróciła się o 

to, aby uzupełnić środki w budżecie na zajęcia nauczania indywidualnego czy również zajęcia 

rewalidacyjne pan Burmistrz nie udzielił zgody. Przepisy prawa Szanowni państwo są tak 

skonstruowane, że czy my te środki finansowe będziemy posiadali w budżecie gminy czy nie 

to tak naprawdę i tak te środki finansowe na ten na ten cel trzeba przyznać. Natomiast decyzja 

Pana Burmistrza była jasna, nie było środków finansowych w budżecie. Burmistrz może 

przesuwać środki pomiędzy paragrafami w danym rozdziale natomiast pomiędzy rozdziałami 

musi uzyskać na to zgodę rady gminy. Również, jeżeli tych środków brakuje i trzeba je zabrać 

z innego zadania żeby można było zrealizować zadanie bieżące. W tym przypadku zajęcia 

rewalidacyjne zajęcia nauczania indywidualnego, komisja uważa działania burmistrza za 

słuszne ze względu na bardzo trudną sytuację budżetu gminy Mogielnica. W bieżącym roku 

realizacja zadań nauczania indywidualnego i rewalidacyjnych bez pokrycia z budżetu państwa 

może to celowo doprowadzić do faktu, że tych środków będzie nam jeszcze więcej 

brakowało. Szanowni państwo subwencja, którą dostajemy z Ministerstwa pokrywa nam 

około 46% funkcjonowania Oświaty 54% dochodów dokładamy z naszych własnych 

dochodów z naszego budżetu i są to miliony złotych. Szanowni państwo o ile dobrze 

pamiętam to jest ponad ok. 8 milionów złotych. Gdyby nie nadwyżka budżetowa, którą 

mieliśmy z zeszłego roku to w tym roku już na chwilę obecną Szanowni państwo 

przypuszczam, że we wrześniu rada byłaby zmuszona zaciągnąć kredyt bądź pożyczkę rzędu 

wielkości ok. 2 mln zł Sytuacja jest bardzo trudna. Może dojść również do takiej sytuacji, 

żeby szukać oszczędności w gminie Mogielnica żeby nie zaciągać kredytów nie zadłużać 

Gminy będziemy musieli łączyć klasy. Przepisy mówią, że klasa może liczyć do 25 uczniów. 

W liceum chyba łącznie w trzeciej klasie jest 21 uczniów, więc można byłoby stworzyć jedną 

klasę. Natomiast to, czego e nie macie państwo świadomość będzie się wiązało z redukcją 

etatów, bo tak naprawdę największą kosztem w oświacie to nie jest utrzymanie budynków 

tylko kwestie pracownicze. Natomiast tutaj działania rady i moje stanowisko jest takie, że 

będę robił wszystko żeby nie zadłużać gminy. Rada boryka się z wieloma problemami łącznie 

z problemem braku środków finansowych na pokrycie odbioru odpadów. Brakuje nam w 

budżecie około 400 000 zł. Wynika to Szanowni państwo z niczego innego jak z większej 

ilości odpadów, które firma odbiera od mieszkańców i z terenu naszej gminy. Kiedyś było 



tak, że gmina pozyskała środki od gospodarstwa od osób. Natomiast teraz jest tak, że gmina 

płaci za tonaż odpadów od tego ile państwo tych odpadów wystawicie. Słyszeliście, że 

obecnie stawka jest 19 zł od osoby. Planujemy żeby ta stawka zbilansowała nam koszty 

odbioru odpadów od mieszkańców i wynosiła ona 27 zł. Jesteśmy w trakcie organizowania 

przetargu. Pierwszy przetarg, do którego zgłosił się z firmy nie został rozstrzygnięty. Sytuacja 

jest naprawdę bardzo trudna.  

Na koniec Przewodniczący rady poprosił o przestrzeganie reżimu sanitarnego i życzył miłego 

dnia. 

 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie XXXIII Sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 
 

 Protokółowała    Sekretarz obrad               Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak   Irena Bogdan              Grzegorz Michalski 

 


